



BERESKIN & PARR LLP/S.E.N.C.R.L., S.R.L.
cipomail@bereskinparr.com

Date : 2019/01/14

Classification :
F16L 9/12

AVIS D'ACCEPTATION/NOTICE OF ALLOWANCE

N° de demande/Application No. : 2,867,078

Date de dépôt/Filing date : 2013/03/14

Votre référence/
Your Reference : 14991-P47024CA00

Titre de l'invention/
Title of Invention : MULTILAYER PIPELINE IN A POLYMER MATERIAL, DEVICE FOR MANUFACTURE OF
THE MULTILAYER PIPELINE AND A METHOD FOR MANUFACTURING THE MULTILAYER
PIPELINE

Propriétaire(s)/Owner(s) : PURAPIPE HOLDING LTD.

Revendications/Claims : 026

Examiné tel que modifié/
Examined as amended : 2018/12/10

La demande de brevet susmentionnée a été jugée acceptable.

Il faut acquitter la taxe finale de TROIS CENTS DOLLARS (300\$), ou CENT CINQUANTE DOLLARS (150\$) si le requérant a le droit de revendiquer le statut de petite entité et a soumis une déclaration de petite entité, dans les six mois suivant la date du présent avis. Faute de quoi la demande sera réputée abandonnée conformément à l'alinéa 73(1)f) de la Loi sur les brevets.

Une taxe additionnelle de six dollars (6\$) par page excédant 100 pages du mémoire descriptif et dessins devra aussi être payée.

Le brevet sera délivré au nom du dernier propriétaire inscrit à nos dossiers à qui a fourni une documentation acceptable, au plus tard la date du paiement de la taxe finale, conformément à l'article 41 des Règles sur les brevets.

La réponse au présent avis doit comprendre l'identification complète de la demande et la date de l'avis.

La publication des brevets canadiens délivrés dans la Gazette du Bureau des brevets peut comprendre aussi une note concernant la mise en vente d'un brevet ou de sa licence. Si vous désirez profiter de ce service gratuit, veuillez l'indiquer au moment de payer la taxe finale.

L'OPIC valorise la rétroaction de ses clients et vous invite à remplir un sondage continu, court et anonyme, sur les produits et services relatifs aux brevets. Vous pouvez accéder au sondage au lien suivant : <http://ic.sondages-surveys.ca/s/SCB-OPS/langfr-ca/>

The above application for patent has been found allowable.

The final fee of THREE HUNDRED DOLLARS (\$300), or ONE HUNDRED AND FIFTY DOLLARS (\$150) where the applicant is entitled to claim small entity status and has submitted a small entity declaration, must be paid within six months following the date of this notice. Otherwise, the application will be deemed to be abandoned pursuant to paragraph 73(1)(f) of the Patent Act.

An additional fee of six dollars (\$6.00) per page over 100 pages of specification and drawings must also be paid.

The patent shall issue to the last registered owner who has submitted acceptable documentation on or before the date that the final fee is paid (as pursuant to Section 41 of the Patent Rules).

A reply to this notice must include full identification of the application including the date of the notice.

The publication of issued Canadian patents in the Patent Office Record can also include an indication that the patent is available for licence or sale. If you wish to take advantage of this free service, please indicate this when paying the final fee.

CIPPO values your feedback and invites you to complete a short and anonymous ongoing survey on patent examination products and services. You can access the survey at the following link : <http://ic.sondages-surveys.ca/s/SCB-OPS/langeng>

Commissaire aux brevets/Commissioner of Patents